

《单词百科:proclaiming是什么意思?proclaiming怎么发音?proclaiming的解释和用法》

英语单词proclaiming是什么意思?proclaiming怎么读?proclaiming怎么发音?简答网为您整理了proclaiming的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



proclaiming怎么读

proclaiming的读音:[prəˈkleɪmɪŋ]

proclaiming的意思

1、v.正式宣布(proclaim的现在分词);显示;

proclaiming的近义词

1、advertise vt.做广告, 做宣传;通告, 通知;宣扬;

- 2、**announce** vi.宣布参加竞选;当播音员;
- 3、**antecede** v.先前, 先行;
- 4、**assert** vt.声称, 断言;维护, 坚持;坚持自己的主张;生效;
- 5、**broadcast** vt.广播;播放;使广为人知;尤指用手播(种);

proclaiming的双语例句

- 1、The Boers rebelled against British rule, proclaiming their independence on 30 December 1880.

布尔人反抗英国统治, 并于1880年12月30日宣布独立。

- 2、She replied proclaiming: four to seven hours!

答曰: 4至7个钟头!

- 3、Then , proclaiming himself emperor, he attacked kublai.

然后, 他自己称帝,攻打忽必烈.

- 4、The store on the left raised bigger signs proclaiming , Prices Slashed and Fantastic Discounts!

左边的商店挂出了更大的招牌, 声称:大砍价!大折扣!

- 5、They lost no opportunity of proclaiming it to one another.

他们一旦有机会,就彼此夸耀这一点.

- 6、And he departed, proclaiming throughout the whole city what great things Jesus had done for him.

他就去, 满城传扬耶稣为他作了何等大的事.

- 7、He knelt before Darth Sidious , proclaiming himself to be a servant of the Sith.

他跪倒在达斯·西迪厄斯面前, 宣告成为西斯的仆从.

- 8、There was a feather on the rock, proclaiming that a bird had been there.

岩石上有一根羽毛, 说明有鸟到过那儿.

9、 He then stood triumphantly over T-Rex and roared into the air proclaiming himself the new champion.

然后得意地俯在霸王龙的尸体上对着空中大声咆哮以来宣布它才是新的恐龙王者.

10、 Drawing up and proclaiming the plan for the National Skills Certification.

全国技能检定计画之订定及公告.

以上是简答网为您整理的proclaiming怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于proclaiming的用法、proclaiming的释义、proclaiming的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/proclaiming>

